

Develop your life



Who are we

ATC GROUP offers web site development, web hosting; software development services and smart home and building management systems and security and safety systems ATC group established 2018 and our partner Oraconcept established in 2008.

The time that has been designed in this field has become through a range of high quality and efficient projects

We have gained years of experience in private and government projects including executive offices, residential villas, commercial houses, palaces and complexes.

We also have an integrated team of engineers and technicians.





Our Vision

To be the first choice for customers in providing smart home services and integrated solutions for buildings and companies.



Our Mission

Enhance our skills and expand our technology services to meet outstanding needs and productivity.



Our success is measured by customer satisfaction and quality

من نحن

تقدم ATC GROUP خدمات انشاء المواقع الاليكترونية واستضافة المواقع وانشاء البرامج والشبكات وأعمال البيوت الذكية وأنظمة إدارة المبانى وأنظمة الامن والسلامة وتأسست ATC GROUP في عام 2018م وشريكنا Oraconcept تأسس في عام 2008.

ومنذ ذلك الوقت تم تركيز الجهود في إنشاء العديد من المشاريع ذات الجودة والكفاءة العالية من خلال فريق هندسي وفني وإداري متكامل.

اكتسبنا خبرتنا على مدى السنين من إنشاء العديد من المشاريع الخاصة والحكومية متضمنة المكاتب التنفيذية والفلل السكنية والعماثر التجارية والقصور والمجمعات والعديد من المشاريع

كما نملك فريق عمل متكامل من المهندسين والفنين الادوات الحديثة مع ضمان تحقيق السلامة في المرتبة الأولى.



رؤيتنا

أن نكون الخيار الأول لدى العملاء في تقديم خدمات المنازل الذكية والحلول المتكاملة للمبانى والشركات.



تعزيز مهاراتنا وتوسيع خدماتنا في مجال التكنولوجيا من أجل تلبية الاحتياجات المتغيرة للعملاء وتعزيز ثقافة الابتكار وإظهار التقدم المستمر في كل ما نقوم به، مع الالتزام بالتميز والتمسك بأعلى معايير الجودة.

نجاحنا يقاس بمدى رضا العملاء وجودة المشاريع التي قمنا بإنجازها



Why ATC GROUP

Integrated technology and Internet services

Because we are keen to focus our attention on all the details of the project from the requirements of the customer and requirements, through the implementation work and design and construction proofs until the completion of the implementation and delivery of the project to the client.

Team work

An integrated team with high scientific and practical experience has participated in the implementation of several projects, including the establishment of websites and the establishment of protection systems and control systems and the establishment of smart homes.

Engineering Management

Our engineers can deliver solutions and studies to the challenges facing client projects and have the latest technology to manage business sites.

Smart Solutions

We are committed to providing smart solutions to our clients in the government and private sectors, offering a wide range of high-quality security and security products and services and consulting for all activities including homes and villas, manufacturing companies, buildings, banks, exchange companies, aviation, ports and the oil and gas industry.

Devices used

Supplying all the equipment of the production of the largest companies of the finest species with high standards and standards.

After-sales service

We gain the confidence of our customers that we provide them with after sales services. As our relationship does not end with our customers after installation, we offer them periodic maintenance packages and respond to any queries on all days of the week.



خدمات التكنولوجيا والانترنت المتكاملة

لأننا نحرص على تركيز اهتمامنا على كل تفاصيل المشروع بداية من احتياجات العميل ومتطلباته، مروراً بأعمال التنفيذ وبروفات التصميم والأعمال الإنشائية حتى الانتهاء من التنفيذ وتسليم المشروع للعميل.

فريق العمل

يتواجد فريق عمل متكامل ذو خبرة علمية وعملية عالية ساهم في تنفيذ عدد من المشاريع؛ منها انشاء المواقع الالكترونية وانشاء أنظمة الحماية وأنظمة المراقبة وانشاء البيوت الذكية.

إدارة هندسية

يمثلك مهندسونا القدرة على تقديم الحلول والدراسات للتحديات التي تواجه مشاريع العملاء، ولديهم أحدث التقنيات لإدارة مواقع العمل.

الحلول الذكية

التحقول التحقيد الحلول الذكية لعملائنا في القطاعات الحكومية والقطاعات الخاصة بتقديم مجموعة واسعة من المنتجات الذكية والأمنية عالية الجودة والخدمات والاستشارات لجميع النشاطات بما فيها المنازل والفلل، شركات التصنيع والمباني، والبنوك، وشركات الصادة، والطيران، الموانئ، وصناعة النفط والغاز.

الأجهزة المستخدمة

توريد جميع الاجهزة من إنتاج كبرى الشركات ومن أجود الأنواع ذات المواصفات والمقاييس العالية الجودة.

خدمات ما بعد البيع

نقوم بكسب ثقة عملائنا بأننا نوفر لهم خدمات ما بعد البيع حيث ان علاقتنا لا تنتهي مع عملائنا بعد التركيب فنحن نقدم لهم باقات صيانة دورية والرد على أي استفسار طوال أيام الأسبوع.

هيكلة المنتجات والخدمات **Company products and services hierarchy Automation Saftey & Security system** Software & Development **Products** Services **Products** Services Saftey & Security system **Automation system** Consulting Website design E-commerce school management Fire detection Installation Website development smart home system Point of sales BMS Gas detection Maintenance Software development (restaurant, companies, electric shop, supermarkets) Application development GRMS Surge protection Oddo Erp **Lighting & Earthing** Technical consulting protection NGO information system Access control Hosting Time attendance CCTV

Automation, Safety and Security system Products

أنظمة التحكم والتأمين وأجهزة الحماية



1- Smart home

- Saving power
- Lighting
- Dimming
- Shutter & blind
- · IP intercom & IP phone
- Audio & Video distribution
- Automatic gate & door
- · HV AC



١- المنزل الذكي

- أنظمة التحكم في الإضاءة
- أنظمة التحكم في الستائر الداخلية والخارجية
 - أنظمة الانتركام والهاتف
 - أنظمة الفيديو والصوت
 - أنظمة الأبواب الأتوماتيكية
 - أنظمة التكييف والتدفئة





2- Building Management Systems (BMS)

Building Management Systems (BMS) uses digital technologies to enhance quality and performance of urban services to reduce costs and resource consumption and to engage more effectively and actively with end users.

BMS centralize and simplify the monitoring, operation and management of a building. (ATC GROUP) can help you design and install smart building management and security systems that deliver solutions for HVAC, access control, video surveillance, lighting control and energy efficiency. And we deliver results that create a comfortable economical and secure environment in schools, universities, hotels, factories, shopping centers, government buildings and any other industry you can think of.

We can provide intelligent monitoring, control and management of your access control, video cameras, power, lighting electrical distribution, Parking management systems, and HVAC on one network. And this eliminates the need for multiple systems.

The automation system can offer an incredible amount of data related to building performance and with this data in hand more intelligent decisions can be made. No one can predict the future, buildings expand and floor plans change. Choosing an intelligent building management system that can scale with your need is a smart investment.

Value Proposition

- Delivers immediate energy savings and reduced operating costs,
- Easy to operate mobile platform from anywhere any time to integrated data,
- View all your systems on a single customized user interface.

٧- أنظمة إدارة المباني

تستخدم أنظمة إدارة المباني التقنيات الرقمية لتحسين جودة وأداء الخدمات الحضرية من أجل خفض التكاليف واستهلاك الموارد، والمشاركة بشكل أكثر فعالية ونشاطا مع المستخدمين النهائيين.

يعمل نظام إدارة المباني على تبسيط عملية مراقبة المبنى وتشغيله وإدارته. يمكن لشركتنا مساعدتك على تصميم وتركيب أنظمة إدارة المباني الذكية التي توفر حلولا لنظام التدفئة والتهوية والتكييف والتحكم في الوصول ومراقبة الفيديو والتحكم في الإضاءة وكفاءة الطاقة. ونقدم النتائج التي تخلق بيئة اقتصادية وآمنة مريحة في المدارس والجامعات والفنادق والمصانع ومراكز التسوق والمباني الحكومية وأي صناعة أخرى يمكنك التفكير فيها.

يمكننا توفير المراقبة والتحكم والإدارة الذكية لمراقبة الدخول وكاميرات الفيديو والطاقة وتوزيع الإضاءة الكهرباثية وأنظمة إدارة مواقف السيارات والتكييف على شبكة واحدة. وهذا يلغي الحاجة إلى أنظمة متعددة.

يمكن للنظام الذكي أن يتعرف على كمية لا تصدق من البيانات المتعلقة ببناء الأداء ومع هذه البيانات في متناول اليد يمكن اتخاذ قرارات أكثر ذكاءً. لا يمكن لأحد التنبؤ بالمستقبل، وتوسيع المباني وتغيير الخطط. إن اختيار نظام ذكي لإدارة المباني يمكنه توسيع نطاق حاجتك هو الاستثمار الذكي.

الميزات

يوفر الكثير في الطاقة الكهربائية وخفض تكاليف التشغيل.

سهولة تشغيل منصة الهاتف المحمول من أي مكان في أي وقت إلى البيانات المتكاملة.

مرض جميع الأنظمة الخاصة بك على واجهة مستخدم مخصصة واحدة.





Safety & Security system

- 1- Fire detection
- 2- Gas detection
- 3- Surge protection
- 4- Lighting & Earthing protection
- 5- Access control
- 6-Time attendance
- 7-CCTV





أنظمة التأمين والحماية

- ١- أنظمة الحريق
 - ٢- أنظمة الغاز
- ٣- أنظمة الحماية من الصواعق
 - ٤- أنظمة التأريض
- 0- أنظمة التحكم في الدخول للمباني
 - ٦- أنظمة الحضور والانصراف
 - ٧- أنظمة المراقبة



• Services

1- Consulting

Consulting for Modernization: We are here for You

Given the ever-expanding need of the market, we extended our range of services to include not only our remarkable installation and maintenance, but also consulting, advising and problem solving. our skillful team is always ready to assist you in any way possible, offering product-related advice and ideas.

The support of our specialist manufacturing partners allows us to always provide cutting-edge technology to meet the most challenging design requirements, in a way to fill the gap between the aesthetic needs and the performance requirements of the systems.

Automation safety regulations and standards change over time as do end user requirements. One of the challenges of aging buildings is to keep up with today's technology to become environment-friendly while providing its inhabitants with ease of access and comfort.

We at ATC GROUP provide inspection and risk assessment services that measure your current automation and security systems for compliance, offering access to the latest technology and helping you benefit from improved safety, efficiency and user comfort.

Consulting Services:

- Support in your system designs
- Based on market standards
- Using cutting-edge technology
- Risk assessment
- Modernization

Benefits:

- Project planning assistance
- Problem solving
- Providing advice for the best use our products
- Green building
- · Up-to-date safety regulations

١- الاستشارات

للاستشارات العصرية: نحن هنا من أجلك

ونظراً للحاجة المتزايدة باستمرار للسوق، قمنا بتوسيع نطاق خدماتنا لتشمل ليس فقط تركيبنا وصيانتنا، ولكن أيضاً الاستشارات والمشورة وحل المشكلات، فريقنا الماهر جاهز دائمًا لمساعدتك في أي طريقة ممكنة، وتقديم النصائح والأفكار المتعلقة بالمنتج.

يتيح لنا الدعم الذي يقدمه شركاؤنا المتخصصون في التصنيع أن نوفر دائمًا أحدث التقنيات لتلبية متطلبات التصميم الأكثر تحديًا، وذلك لسد الفجوة بين الاحتياجات الجمالية ومتطلبات الأداء الخاصة بالنظام. تتغير لوائح ومعايير سلامة التشغيل الآلي بمرور الوقت كما تفعل متطلبات المستخدم النهائي. يتمثل أحد التحديات التي تواجه المباني القديمة في مواكبة التكنولوجيا الحالية لتصبح صديقة للبيئة مع توفير سهولة الوصول إلى سكانها.

نعن في ATC GROUP نقدم خدمات البحث وتقييم المخاطر التي تقيس أنظمة التشغيل الآلي والأنظمة الأمنية الحالية الخاصة بك من أجل الالتزام، وتوفر إمكانية الوصول إلى أحدث التقنيات وتساعدك على الاستفادة من تحسين السلامة والكفاءة وراحة المستخدمين.

خدمات استشارية:

- دعم في تصميمات نظامك
 - بناء على معايير السوق
- استخدام التكنولوجيا المتطورة
 - تقييم المخاطر
 - التحديثات المواكبة للعصر

فوائد:

- الساعدة في تخطيط الشروع
 - حل المشاكل
- تقديم المشورة لاستخدام أفضل منتجاتنا
 - مبنى صديق للبيئة
 - أنظمة السلامة الحديثة





2-Installation

Installation Services:

ATC GROUP offers installation services for all its systems in Egypt and on project basis wherever needed. All a customer needs to do is to contact us and let our skilled experts take care of the rest! We will send a team to pay you a visit, study the location and set the adequate installation plan to ensure the best results. The process is quick, reliable and highly professional. ATC GROUP technicians are licensed professionals that treat your site with respect. Our technicians receive extensive training, and when they install a security system, automatic gate, or any other of our product range.

Installation Services:

Detailed study of the location Scheduled installation visits Followed by maintenance contracts

Benefits:

Professional expertise Neat installation Benefit from free maintenance contracts and warranty



٧- التركيبات

خدمات التركيب:

تقدم ATC GROUP خدمات التركيب لجميع أنظمتها في مصر وعلى أساس المشروع حيثما دعت الحاجة. كل ما يحتاجه العميل هو الاتصال بنا والسماح للخبراء المهرة لدينا بالعناية بالباقي! سنرسل فريقًا لزيارتك، ودراسة الموقع وتعيين خطة التركيب المناسبة لضمان أفضل النتائج. هذه العملية سريعة وموثوقة وذات درجة عالية من الاحتراف. يعتبر الفنيون في ATC GROUP من المهنيين المرخصين الذين يتعاملون مع موقعك باحترام. يتلقى الفنيون لدينا تدريبات مكثفة، وعندما يقومون بتثبيت نظام أمان أو بوابة أوتوماتيكية أو أي مجموعة أخرى من منتجاننا.

خدمات التثبيت،

دراسة تفصيلية للموقع الالتزام بجدول زمني للتركيب تليها عقود الصيانة

فوائد:

الخبرة المهنية تركيب أنيق الاستفادة من عقود الصيانة المجانية والضمان



3- Maintenance

Maintenance Programs: Prevention is Better than Cure

ATC GROUP customized maintenance program reduces the risk of incident and failure, makes sure the system's performance is always at its best, extends the system's life span and reduces the false alarms when available, thus contributing to a significant reduction in maintenance costs throughout the duration of operation. A good maintenance program allows checking all systems' functionalities every time it is serviced, identifying components at risk of malfunctioning early on and thus reducing the time and expense for unplanned maintenance. This can significantly affect your revenues and profitability by making sure the right investment in both time and money is made at all times. ATC GROUP provides a wide range of preventive maintenance programs on all of your automation assets including doors, gates, parking systems, security systems, and safety systems following the manufacturer's specifications and accepted industry standards. Another great feature of us after sales service is its swiftness. Our staff is ready to do round-the-clock maintenance work upon request or scheduled visits. Moreover, ATC GROUP customers enjoy a first-year guarantee coverage upon completion of the installation. During said period, ATC GROUP team customizes its service planning according to the system use, and proposes it based on a yearly renewal plan.

Maintenance Services:

1 Year guarantee for free Customized maintenance visits On Call phone support Prompt emergency site visits

Benefits:

Fast problem solving Minimal downtime Reduced in-house manpower costs

٣- الصيانة

برامج الصيانة، الوقاية خير من العلاج

يقلل برنامج الصيانة المخصص من ATC GROUP من مخاطر الحوادث والفشل، ويتأكد من أن أداء النظام دائمًا في أفضل حالاته، ويطيل عمر النظام ويقلل من الإنذارات الوهمية، مما يساهم في انخفاض تكاليف الصيانة طوال المدة. يسمح برنامج الصيانة الجيد بفحص وظائف جميع الأنظمة في كل مرة يتم فيها الصيانة، وتحديد المكونات المعرضة لخطر حدوث خلل في وقت مبكر، وبالتالي تقليل الوقت والمصروفات للصيانة غير المخطط لها. هذا يمكن أن يؤثر بشكل كبير على عائداتك وارباحك من خلال التأكد من أن الاستثمار المناسب في الوقت والمال يتم في جميع الأوقات. تقدم ATC GROUP مجموعة واسعة من برامج الصيانة الوقائية على جميع أصول التشغيل الآلي الخاصة بك بما في ذلك الأبواب والبوابات وأنظمة وقوف السيارات وأنظمة الأمان وأنظمة الأمان وفقًا لمواصفات المصنع ومعايير الصناعة المقبولة. ميزة أخرى راثعة لخدمة ما بعد البيع لدينا هي السرعة.

موظفينا على استعداد للقيام بأعمال الصيانة على مدار الساعة عند الطلب أو الزيارات المجدولة. علاوة على ذلك، يتمتع عملاء ATC GROUP بتغطية ضمان السنة الأولى عند الانتهاء من التركيب. خلال هذه الفترة، يقوم فريق ATC GROUP بعمل جدول مسبق لزيارات الصيانة ويقدم مقترحات لخطط الصيانة المستقبلية.

خدمات الصيانة:

ضمان لمدة سنة مجانا زيارات الصيانة المخصصة دعم فني من خلال التليفون زيارات سريعة في الموقع عند الطوارئ

هوائده

حل سريع للمشاكل تقليل الوقت المفقود بدون الاستفادة من الخدمة انخفاض تكاليف الصيانة



Software & Development

Products

1- E-commerce

If you want a special e-store to display your products or merchandise distinctly and sell them immediately through the Internet and set up the fastest trade possible if you want to market products online (shop), you can now through your e-store do it and is integrated and equipped to display products in a way to sell Online and electronic payment through which you can sell and market new or used products such as clothes, shoes, electronic devices, accessories and all other products. You can now set up a complete cartoon store to sell goods online through 12 payment methods including Visa, Credit Card and Pay Bal and lots of i Shipping and other features see it with us

The advantages of electronic stores

Professional design includes site logo

Compatible with all browsers and compatible with mobile and tablet

Arabic control panel for ease of management.

Unlimited number of products

Unlimited number of sections and sub-sections

- · Various payment options through the Internet, bank transfer or even hand delivery Add effective communication methods, Google map, phone numbers and shortcut number if available
- Discount coupon system and promotional gifts
- Link the site to the social networks Facebook, Twitter, Instagram and YouTube Possibility to support multiple languages

Add unlimited number of factory brands distributors

Electronic Transfer Confirmation System

Support for multi-shipment methods by region

Automatic or fixed shipping rate calculation

Plan support and management for three months free after delivery

The design of electronic stores or the design of an electronic store or an electronic market is a must for business or clothing stores, perfumes, electronics, mobile phones or restaurants. In other words, the shop, mall, company or place where you sell the goods or services becomes a sales site Internet

A complete simple Arabic control panel to control the content completely We provide full technical support to the site after it is delivered

تطوير البرمجيات

• المنتجات

١- التجارة الالكترونية

اذا كنت تريد متجر الكتروني خاص لعرض منتجاتك أو سلعتك بشكل مميز وبيعها فورا عن طريق الانترنت وانشاء اسرع تجارة ممكنة آذا كنت تريد تسويق المنتجات عبر الانترنت (متجر) ، يمكنك الان من خلال متجرك الالكتروني فعل ذلك وهو متكامل ومجهز لعرض المنتجات بشكل يسمح ببيعها على الانترنت والدفع الكتروني ايضا يمكنكم من خلاله بيع وتسويق منتجات جديده او مستعملة مثل ملابس واحدية واجهزة الكترونية واكسسوارات وكافة المنتجات الاخرى ، بإمكانك الان انشاء متجر الكرتوني كامل لبيع السلع عبر الانترنت بواسطة 12 طريقة دفع منها الفيزا والكريديت كارد والباي بال والكثير من طرق الشَّحن والميزات الأخرى

مميزات المتأجر الالكترونية

تصميم احتراف يشمل شعار الموقع

متوافق مع جميع المتصفحات ومتوافق مع الجوال والتابلت لوحة تحكم عربية للموقع لسهولة أدارته.

عدد لا محدود من المنتجات

عدد لا محدود من الأقسام والأقسام الفرعية

خيارات متنوعة للدفع من خلال الإنترنت او التحويل البنكي أو حتى التسليم باليد اضافة طرق تواصل فعالة وخريطة جوجل وارقام الهواتف ورقم المختصر أذا كان متوفر

نظام خاص بكوبونات الخصم والهدايا الترويجية

ربط الموقع بشبكات التواصل الاجتماعي فيس بوك وتويتر وإنستغرام ويوتيوب امكانية دعم عدة لغات

إضافة عدد لا محدود من ماركات المصانع الموزعين

نظام تأكيد التحويل الالكتروني

دعم طرق متعدة للشحن على حسب المناطق

حساب آلي أو ثابت لسعر الشحن

خطة دعم وإدارة لمدة ثلاث شهور مجانا بعد التسليم

تصميم المتأجر الالكترونية أو تصميم متجر الكتروني او سوق الكتروني ضرورة لا بد منها لأصحاب المشاريع

التجارية او محلات الملابس، العطور، الالكترونيات، الجوالات أو المطاعم بمعنى آخر يتحول المحل أو المول أو الشركة أو المكان الذي تقوم ببيع البضائع أو الخدمات فيه إلى موقع بيع على شبكة الإنترنت

لوحه تحكم عربية كاملة بسيطة للتحكم بالمحتوى بشكل كامل

نقدم دعم فني كامل للموقع بعد انتهاء تسليمه





2- School management system

School management system is used to manage information regarding students, office staff, Account officer, administrators and other school personnel use this platform to perform tasks. School management system assists the school in keeping all information related to the different departments of school in one place.

This software system provides users with a log in credentials for accessing the files. The system is designed to automatically organize information as its input into the system. This software is designed keeping in view the basic requirement of particular school. This software provides a secure database structure with Login authenticated system that organizes stores and retrieves real time information. This software covers several modules like class management, Account management, Exam Management, Attendance Management.



3- Point of sales

(restaurant, companies, electric shop, supermarkets)

A POS system or point of sale is a combination of hardware and software built to centralize business operations. It manages the transactions for your business, including credit card processing, and the post-transaction operations that lead to customer fulfillment, whether in retail or restaurant setting.



٢- أنظمة إدارة المدارس

يستخدم نظام إدارة المدرسة لإدارة المعلومات المتعلقة بالطلاب، وموظفي المكاتب، وموظفي الحسابات، والمسؤولين والموظفين الآخرين في المدرسة الذين يستخدمون هذه المنصة لأداء المهام، يساعد برنامج نظام إدارة المدرسة في الحفاظ على جميع المعلومات المتعلقة بإدارات المدرسة المختلفة في مكان واحد.

يوفر نظام البرنامج هذا للمستخدمين تسجيل دخول للوصول إلى الملفات. تم تصميم النظام لتنظيم المعلوماتتلقائيًا بمجرد ادخالها، تم تصميم هذا البرنامج مع مراعاة المتطلبات الأساسية لمدرسة معينة. يوفر هذا البرنامج قاعدة بيانات آمنة مع نظام توثيق الدخول الذي ينظم اضافه او استرداد المعلومات. يغطي هذا البرنامج عدة وحدات مثل إدارة الصف وإدارة الحسابات وإدارة الامتحانات وإدارة الحضور.



٣- نقاط البيع

نظام POS أو نقطة البيع، هو مزيج من الأجهزة والبرامج المصممة لمركزية الأعمال. وهي تدير المعاملات الخاصة بعملك، بما في ذلك عمليات بطاقات الائتمان، وعمليات ما بعد الصفقة التي تؤدي إلى ارضاء العملاء، سواء في البيع بالتجزئة أو في المطاعم.



4- Oddo ERP

Enterprise resource planning (ERP) is business process management software that allows an organization to use a system of integrated applications to manage the business and automate many back office functions related to technology, services and human resources.

ERP system will support all of your company's departments (Accounting & Finance - Supply Chain - Operating Management - Human resource - Customer relationship management (CRM) and many more ...)



5- NGO information system

I would like to give a brief regarding our NGO. MIS and financial system which include:

- 1. Tree of accounts.
- Assets management system as per agreements percentages.
- Fund & budget management system as per agreements.
- Purchases and contract management modules with determination of bid winners, therefore financiers percentages with project management and monitoring rules.
- 4. Check list for approvals.
- 5. withdrawal module handle replenishment and reimbursement.
- 6. payroll module central and distributed.
- Multi-currency rates based on spot rate and FIFO.
- ability to account under different bases of accounting (cash basis, modified cash basis, accrual basis).
- Produce the periodic financial reports (quarterly, yearly and cumulative balances for the period please check the attached reports.

This system is accurate hundred percent can work as distributed or central Database. tested by IFAD. Looking forward to have a short meeting with life demonstration to check system functionality.

٤- نظام إدارة الموارد أودو

odoo

هو برنامج إدارة العمليات التجارية الذي يسمح للمؤسسة باستخدام نظام من التطبيقات المتكاملة لإدارة الاعمال و يساهم في تسهيل كثير من الوظائف المكتبيه المتعلقه بالتكنولوجيا والخدمات والموارد البشرية.

سيدعم النظام جميع أقسام شركتك (المحاسبة والتمويل - سلسلة التوريد - إدارة التشغيل - الموارد البشرية - إدارة علاقات العملاء.. والكثير غيرها)

٥- نظام إدارة المنظمات غير الربحية

أود أن أقدم نبذة مختصرة عن منظمتنا غير الحكومية ونظم المعلومات الإدارية والمالية التي تشمل:

١-شجرة الحسابات

٢-نظام إدارة الأصول حسب النسب المتوية للاتفاقيات

٣-نظام إدارة الصندوق والميزانية حسب الاتفاقيات

 ٤- وحدات المشتريات وإدارة العقود معتحديد الفائزين بالعرض ، وبالتالي نسب المولين مع قواعد إدارة المشروع والمراقبة

٥-تحقق من قائمة الموافقات

٦-سحب الوحدة النمطية مقبض التجديد والسداد.

٧- وحدة الرواتب المركزية والموزعة.

٨- أسعار العملات المتعددة على أساس السعر الفوري وFIFO.

٩- إمكانية حسابها تحت مختلف قواعد المحاسبة (الأساس النقدي، الأساس النقدي المعدل، أساس الاستحقاق

١٠- إنتاج التقارير المالية الدورية (الأرصدة الفصلية والسنوية والتراكمية للفترة ، يرجى مراجعة التقارير المرفقة

هذا النظام دقيق بنسبه مائه ف المئه يمكن أن يعمل كقاعدة بيانات موزعة أو مركزية.

تم اختباره بواسطه IFAD .. نتطلع الى اجتماع قصير لاختبار وظائف السيستم .

Services



1- Web development

Web-development broadly refers to the tasks associated with developing websites for hosting via internet.

The web development process includes web design, web content development, client-side/server-side scripting and network security configuration, among other tasks.

We provide build websites that are fully responsive— meaning that your webpage will automatically adjust to the device your site visitor is on, contributing to a more positive overall experience and much greater ease of use. We make website that suit your unique needs.



2- Application development

We provide App development in Android and IOS platform with server connectivity, User authentication and much more.

With our help you can move your system or business to the next level and allow your clients and user easy access and control to service and products.

We offer highly quality custom mobile applications that fit your needs.



• الخدمات

١- تطوير الويب

يشير تطوير الويب بشكل عام الى المهام الخاصه بتطوير مواقع الويب حتى تتواجد عبر الانترنت تطوير الويب يشمل تصميم الويب ، وتطوير محتوى الويب ، وتكوين البرامج النصية من جانب العميل / جانب الخادم ، و أمان الشبكة بالإضافة إلى مهام أخرى

نحن نوفر مواقع ويب مرنه - مما يعني أن صفحتك على الويب سوف يتم ضبطها تلقائيًا على الجهاز الذي يعمل عليه زائر الموقع لديك، مما يساهم في الحصول على تجربة عامة أكثر إيجابية وسهولة أكبر في الاستخدام.

نحن نقدم موقع الويب الذي يناسب احتياجاتك الفريدة.

٧- تطوير التطبيقات

نحن نقدم تطوير تطبيقات الهاتف المحمول في نظام Android وiOS مع اتصال الخادم ومصادقة المستخدم وأكثر من ذلك بكثير.

من خلال مساعدتنا ، يمكنك نقل نظامك أو عملك إلى المستوى اعلي حيث تسمح للعملاء والمستخدمين بالوصول السهل والتحكم في الخدمات والمنتجات.

نحن نقدم تطبيقات الهاتف المحمول المخصصة عالية الجودة التي تناسب احتياجاتك.



3- Technical consulting

We are here for You Given the ever-expanding need of the market, we extended our range of services to include not only our Systems but also consulting, advising and problem solving. our skillful team is always ready to assist you in any way possible, offering web and mobile development advice and ideas.

Consulting Services:

- Project planning assistance
- Problem solving
- · Providing advice for the best use our products
- · Conducting training sessions and seminars
- Supporting and troubleshooting software issues



4- Hosting

Web hosting is a service that allows organizations and individuals to post a website or web page onto the Internet. A web host, or web hosting service provider, is a business that provides the technologies and services needed for the website or web page to be viewed in the Internet.

we provide hosting service that enables your website to live on the internet and be accessible to web browser your web content is hosted on our server. Our email hosting service where in your email content is stored on our server.

٣- الاستشارات الفنية

نحن هنا من أجلك نظراً للحاجة المتزايدة للسوق ، قمنا بتوسيع نطاق خدماتنا لتشمل ليس فقط أنظمتنا ولكن أيضًا الاستشارات والمشورة وحل المشكلات، فريقنا الماهر جاهز دائمًا لمساعدتك في أي طريقة ممكنة ، وتقديم النصائح والأفكار المتعلقة بالويب سايت وتطبيقات الموبايل .

خدمات استشاریة:

- الساعدة في تخطيط الشروع
 - حل المشاكل
- تقديم المشورة الستخدام أفضل منتجاننا
 - عقد دورات تدريبية وحلقات دراسية
- دعم للمشاكل واستكشاف الاخطاء واصلاحها

٤- الاستضافة

استضافة الويب هي خدمة تسمح للمؤسسات والأفراد بنشر موقع ويب أو صفحة ويب على الإنترنت. مضيف الويب ، أو مزود خدمة استضافة الويب ، هو عبارة عن نشاط تجاري يوفر التقنيات والخدمات اللازمة لموقع الويب أو صفحة الويب ليتم عرضها في الإنترنت.

نحن نقدم خدمة الاستضافة التي تمكن موقع الويب الخاص بك من التواجد على شبكة الإنترنت والوصول إلى متصفح الويب الخاص بك يتم استضافة محتوى الويب الخاص بك على الخادم الخاص بنا. لدينا خدمة استضافة البريد الإلكتروني حيث يتم تخزين محتوى بريدك الإلكتروني على خادمنا.





































- 01142456567
- □ 01020330124
- 01061087194
- ATC-group Co.Ltd.
- atcgroup-egy.com